
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 18. august 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1599 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1599:  

”Er ministeren enig i, at private jordemoderklinikker skal være jordemoderledet for at 

sikre høj faglig standard?” 

  

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har til brug for min besvarelse af spørgsmålet anmo-

det om bidrag fra Sundhedsstyrelsen, som oplyser følgende:  

 

”Sundhedsstyrelsen har ikke nogle sundhedsfaglige anbefalinger i forhold til, hvilken 

uddannelsesbaggrund ledere af private jordemoderklinikker bør have.”  

 

 Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens oplysninger.  

 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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